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Protokół Nr ORN.0012.3.8.2016 

posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej,  

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 28 września 2016 r. 
 

 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

 

Protokołowała sekretarka Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Urszula Olszewska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel, 

 Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz, 

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska,  

 Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami - Barbara 

Jankowska, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania - Alicja Szałkowska, 

 Inspektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

powitał przybyłych na posiedzenie i przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Sprawy wniesione.  

3. Wolne wnioski.  

 

Uwag do porządku obrad komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu  1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy Regionalnego Ośrodka Kultury  

w Olecku – „Mazury Garbate” i zatwierdzenia jego statutu; 

 

Inspektor Wydziału EK UM - Anna Mitin 

powiedziała, iż dyrektor ROK wystąpił z wnioskiem, aby dokonać zmiany nazwy ośrodka 

poprzez usunięcie znaku graficznego ,,myślnik”. Obecna nazwa brzmi Regionalny Ośrodek 

Kultury - ,,Mazury Garbate”. W dokumentach nazwa jest różnie stosowana i dlatego należy ją 

ujednolicić. Dodała, że statut jednostki został poddany aktualizacji i dostosowany do ustawy  

o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej oraz ustawy o bibliotekach. Między 

innymi w projekcie uchwały znalazły się zapisy dotyczące organizacji Miejsko Powiatowej 
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Biblioteki Publicznej, doprecyzowano sposób powoływania dyrektora instytucji, organu 

doradczego i spraw dotyczących gospodarki finansowej. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany nazwy Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku – „Mazury Garbate”  

i zatwierdzenia jego statutu.  

 

b) projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola z Oddziałami 

Integracyjnymi w Olecku;  

 

Inspektor Wydziału EK UM - Anna Mitin 

powiedziała, że Dyrektor Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku wystąpiła  

o zmianę nazwy przedszkola na ,,Przedszkole z Oddziałami Integracyjnymi Krasnal  

w Olecku”. Jest to pomysł na zwrócenie uwagi na placówkę, ponieważ inne funkcjonujące 

niepubliczne przedszkola w Olecku mają swoją nazwę np. ,,Bajka”, ,,Smyk”, ,,Jedyneczka”, 

,,Kubuś i Przyjaciele”. Nazwa ,,Krasnal” wyróżni placówkę wśród innych przedszkoli. 

Zaplanowana na 6 października uroczystość obchodów 30-lecia placówki jest dobrym 

momentem, aby wprowadzić nową nazwę. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany nazwy Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku.  

 

c) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko;  
 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

powiedziała, że Statut Gminy wymagał przepracowania pod względem formalnym  

i merytorycznym. W załączniku nr 4 do projektu uchwały są wymienione jednostki 

organizacyjne gminy i tam już wykazano zmienione nazwy placówek. Dlatego uchwały,  

o których mowa w pkt. a i b muszą zostać podjęte jako pierwsze, aby w wykazie jednostek 

organizacyjnych zawrzeć zmienione nazwy. Pod względem formalnym uproszczono formę 

statutu, zawarto wszystko w jednym  tekście tworząc niewiele załączników. Poprzednio były 

załączniki do załączników, przez co statut był mniej czytelny. Istotnych zmian 

merytorycznych nie ma.  Jedyną zmianą, na którą należy zwrócić uwagę jest to, że na wnioski 

załatwione pozytywnie radni nie otrzymają odpowiedzi w formie papierowej. Informacja  

o tym, że wniosek został załatwiony pozytywnie będzie zamieszczana w BIP w wykazie 

wniosków. Natomiast, jeżeli będą przeszkody w spełnieniu woli radnego, który zgłaszał 

wniosek, otrzyma on odpowiedź w formie pisemnej wraz z uzasadnieniem, dlaczego wniosek 

nie może być załatwiony pozytywnie. Dodała, że Regulamin Komisji Rewizyjnej, który 

wcześniej był załącznikiem w tej chwili jest rozdziałem w tekście statutu. Komisja Statutowa 

wyraziła pozytywną opinię na ten temat.  

 

Wiceprzewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

zastanawia się, jak zareaguje na projekt uchwały wojewoda.  
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Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

odpowiedziała, że wojewoda  sprawuje nadzór nad uchwałami. Wątpliwości może budzić to, 

że niektóre zapisy statutu są powieleniem z ustawy o samorządzie gminnym i z ustawy  

o finansach publicznych.. W praktyce wiele gmin również tak postępuje. Prawnicy 

zaopiniowali projekt pozytywnie. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Statutu Gminy Olecko.  

 

d) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Sołtysa Sołectwa 

Łęgowo;  

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

poinformowała, że do Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęła skarga mieszkańca  

na działalność Sołtysa Łęgowa. Skargą zajęła się Komisja Rewizyjna. Skarżący zarzuca 

Sołtysowi nie wywiązywanie się z obowiązków takich jak: zwoływanie zebrań, pomoc przy 

pracach we wsi, informowanie o terminie kolędy. Sołtys ustosunkował  się do tych zarzutów  

i powiedział, że jeżeli ktoś chce znać termin kolędy to powinien iść do kościoła. Natomiast  

w pracach na rzecz sołectwa nie uczestniczył w sposób fizyczny, ale np. zorganizował 

transport i dowiezienie żwiru. Komisja Rewizyjna postanowiła nie rozstrzygać sporu, tylko  

pozostawić sprawę do wewnętrznej decyzji mieszkańców, którzy bezpośrednio oceniają pracę 

sołtysa. Na koniec posiedzenia skarżący i skarżony podali sobie ręce.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Sołtysa Sołectwa Łęgowo. 

 

e) projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr III/14/74 Miejskiej Rady Narodowej 

w Olecku z dnia 25 kwietnia 1974 r. w sprawie nadania nazw ulic; 

 

Kierownik Wydziału RG UM - Barbara Jankowska 

powiedziała, że 1 kwietnia br. została uchwalona uchwała o zakazie propagowania 

komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, urządzeń, obiektów 

użyteczności publicznej. Ta ustawa weszła w życie 1 września br. Organy samorządu 

terytorialnego mają rok na usunięcie z przestrzeni publicznej nazw, które propagują 

komunizm lub  inny ustrój totalitarny. Uchwała będzie realizacją tej ustawy. Usunięcie nazwy 

„Osiedle XXX-lecia PRL” nie wywołuje żadnych skutków finansowych ani 

administracyjnych. Na temat innych ewentualnych zmian będzie dyskutować Komisja 

Statutowa, ponieważ to do jej zadań należy opiniowanie tych uchwał.   

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, które jeszcze nazwy ulic kwalifikują się do zmiany. 

 

Kierownik Wydziału RG UM - Barbara Jankowska 

odpowiedziała, że mogą to być nazwy ulic: Mereckiego i Armii Ludowej. Przypomniała,  

że czyniono wcześniej starania, aby zmienić te nazwy. Jednak w trakcie konsultacji  

wystąpiły protesty mieszkańców. Nie jest pewna, czy te nazwy propagują ustrój 
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komunistyczny, czy też totalitarny, dlatego zamierza wystąpić do IPN z prośbą o stanowisko 

w tej sprawie.  

 

Wiceprzewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy będą konsultacje z mieszkańcami, ponieważ może chcieliby nadać w zamian 

jakąś nazwę osiedla. 

 

Kierownik Wydziału RG UM - Barbara Jankowska 

odpowiedziała, że nie widzi takiej potrzeby. Dodała, że nazwa pojawiła się tylko w tej 

uchwale i nie występuje w żadnych innych dokumentach. Każda nieruchomość ma swój 

numer porządkowy przypisany do konkretnej ulicy. 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

wtrącił, że nazwa „Osiedle Zielone” też nigdzie nie występuje.  

 

 Wiceprzewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

 stwierdził, że nazwa XXX-lecie była w obiegu i część ludzi używa tej nazwy. 

  

Kierownik Wydziału RG UM - Barbara Jankowska 

powiedziała, że osobiście nie widzi potrzeby nadania nazwy dla tego osiedla. Byłaby potrzeba 

nadania nazwy, gdyby nie było tam nazw ulic. 

 

Wiceprzewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

powiedział, że rozmawiał z mieszkańcami ulicy Bohaterów Białostocczyzny, których nie 

interesują Ci bohaterowie i może należałoby zmienić nazwę. Część z nich  twierdzi, że byłaby 

wtedy możliwość uporządkowania numeracji tej ulicy, ponieważ jest ona myląca. Zapytał, 

czy byłaby możliwość podciągnięcia tego pod tę uchwałę. 

 

Kierownik Wydziału RG UM - Barbara Jankowska 

powiedziała, że nie ma takiej możliwości. Gdyby taka zmiana wypłynęła z woli mieszkańców 

to uważa, że nie powinno się w tym przeszkadzać. Jednak, jeżeli my sami chcielibyśmy  

to zrobić, to utrudniłoby codzienne życie mieszkańców, ponieważ wiązałoby się z wymianą 

dokumentów. Osoby prowadzące działalność gospodarczą mają podpisane umowy  

i w pewnym stopniu byłoby to utrudnieniem.  

 

Członek komisji - Robert Smyk 

uważa, że należy zostawić decyzję urzędowi wojewódzkiemu. 

 

Kierownik Wydziału RG UM - Barbara Jankowska 

powiedziała, że jako urzędnik nie powinna do tego tak podchodzić. Dlatego też skieruje 

zapytanie do IPN, aby się upewnić. Ulic Armii Ludowej w całej  Polsce jest wiele. Na ten 

temat dużo jest wątpliwości i już dziś  wpływa mnóstwo zapytań do IPN nawet z nazwą taką 

jak ulica 1 Maja.  

 

Wiceprzewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

powiedział, że  jeżeli wojewoda zajmie się tym, to już nikt nie będzie miał wpływu na nazwę. 

 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr 

III/14/74 Miejskiej Rady Narodowej w Olecku z dnia 25 kwietnia 1974 r. w sprawie nadania 

nazw ulic. 

 

f) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie ewidencyjnym Olecko 1;  
 

Kierownik Wydziału BI UM - Alicja Szałkowska 

powiedziała, że jest to teren  między ulicą 11-go Listopada, a obwodnicą Olecka i terenem 

PKP. Jest to teren, który jeszcze nie ma miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

i zajmuje około 140 ha. Sporządzenie planu wynika ze studium uwarunkowań. Teren  ten 

został wskazany jako część rozwojowa miasta, którą trzeba zagospodarować w kierunku 

terenu usług, terenu zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, terenu sportu i rekreacji  oraz 

rozwoju ścieżek pieszo-rowerowych. Większość to grunty prywatne i Starostwa 

Powiatowego, a także drogi gminne. Gmina będzie uczestniczyć w projekcie unijnym pn. 

,,Partycypacja w planowaniu przestrzennym”, w ramach którego dostanie grant. 

Przewidywane jest wsparcie ekspertów z zewnątrz, którzy pomogą w sprawach konsultacji 

społecznych projektu planu, będzie można zrobić wizualizację planu, spotkać się w terenie 

itp. Do grudnia przyszłego roku mamy przygotować projekt planu i przekonsultować go. 

Terenem zaczynają się interesować inwestorzy. Zostały wydane pierwsze decyzje  

o warunkach zabudowy. 

 

Wiceprzewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

stwierdził, że teren ten jest „białą plamą”. 

 

Kierownik Wydziału BI UM - Alicja Szałkowska 

powiedziała, że gmina będzie musiała ponieść koszty urbanisty. Będzie szereg spotkań  

z zainteresowanymi mieszkańcami. Umowa na grant będzie podpisana prawdopodobnie  

w styczniu, natomiast wcześniej przyjadą eksperci, którzy pomogą układać plan konsultacji 

społecznych projektu planu. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w Olecku w obrębie ewidencyjnym Olecko 1.  

 

g) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Jaśki II”; 

 

Kierownik Wydziału BI UM - Alicja Szałkowska 

oznajmiła, że jest to teren położony nad Jeziorem Dobskim i objęty miejscowym planem 

zagospodarowania. Zgodnie z prośbami wnioskodawcy jest to projekt w kierunku rozwoju 

istniejącego gospodarstwa agroturystycznego. Zakres jest taki, jak na załączniku graficznym.  

 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

 

 



 6 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego pn. „Jaśki II”.  

 

h) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2016-2024;  
 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

poinformowała, że w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  

na lata 2016 – 2024 dokonuje się następujących zmian: 

 W załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa” w 2016 roku zwiększa się 

dochody i wydatki ogółem o 177.214,50 zł. 

 W załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2016 – 2020”  

przedsięwzięcie pn. „Budowa budynku socjalnego w Imionkach”, które uchwałą  

Nr ORN.0007.59.2016 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 26 sierpnia 2016 r. zostało 

zmienione na przedsięwzięcie jednoroczne do realizacji w 2016 roku, ponownie 

wprowadza się jako wieloletnie do realizacji w latach 2016 – 2017 z planem 785.460 

zł, w tym w 2016 roku – 205.925 zł i w 2017 roku – 579.535 zł (z tego z dotacji  

z Funduszu Dopłat z BGK na tworzenie lokali socjalnych 239.460 zł). Jest to 

związane z tym, że przetarg ogłoszony na budowę budynku socjalnego z terminem 

wykonania w 2016 roku nie doszedł do skutku, gdyż oferty przewyższały kwotę jaką 

gmina przeznaczyła na sfinansowanie tego przedsięwzięcia.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2016-2024.  

 

i) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok;  
 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

poinformowała, że plan dochodów i wydatków ogółem zmniejsza się o 109.634,50 zł.  

Omówiła zmiany w planie dochodów: 

 W dz. Gospodarka mieszkaniowa, zmniejsza się plan dotacji o 239.460 zł, planowanej  

z państwowych funduszy celowych na dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji  

pn. „Budowa budynku socjalnego w Imionkach” z BGK jako finansowe wsparcie  

ze środków Funduszu Dopłat na tworzenie lokali socjalnych. 

 W dz. Różne rozliczenia, zwiększa się plan o 37.924 zł z tytułu części oświatowej 

subwencji ogólnej na dofinansowanie wyposażenia gabinetów profilaktyki zdrowotnej  

i pomocy przedlekarskiej oraz gabinetów stomatologicznych w szkołach oraz wprowadza 

się plan dotacji celowych otrzymanych z budżetu państwa na realizację zadań własnych, 

stanowiących zwrot części wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego  

w 2015 roku w kwocie 102.504,50 zł (30% wydatków), w tym na zadania bieżące  

– 47.756,56 zł, na inwestycyjne – 54.747,94 zł. 

 W dz. Oświata i wychowanie, zwiększa się plan dochodów Szkoły Podstawowej Nr 3  

w Olecku o kwotę 2.759 zł z tytułu przyznanego odszkodowania za uszkodzony sprzęt 

komputerowy w wyniku przepięcia w instalacji elektrycznej oraz zmniejsza się o 13.362 zł 

zaplanowaną dotację celową z budżetu środków europejskich (PROW) na wykonanie 

wiaty i oświetlenia przy budynku Zespołu Szkół w Judzikach. 
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Omówiła zmiany w planie wydatków: 

 W dz. Transport i łączność, dokonuje się zmian: 

 w rozdz. drogi publiczne powiatowe, zmniejsza się plan dotacji celowej na pomoc 

finansową dla Powiatu Oleckiego o 16.705 zł, w tym: 

- zaplanowaną dotację w kwocie 10.000 zł na zadanie „modernizacja nawierzchni  

ul. Kolejowej w Olecku” przenosi się z inwestycyjnej do bieżącej na wykonanie 

odnowy nawierzchni na ul. Kolejowej, 

- zmniejsza się plan dotacji o 309.430 zł na „przebudowę drogi Nr 1808N Sedranki  

– Łęgowo”.  Starostwo poinformowało, że nie będzie realizować  zadania w tym roku. 

Natomiast po stronie wydatków gminy wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn. 

,,Przebudowa drogi gminnej w Łęgowie”. Był składany wniosek przez powiat do 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, ale warunkiem uzyskania większej ilości 

punktów było, aby mieć partnera i gmina Olecko została tym partnerem. Gmina 

samodzielnie musi wykonać  swoją drogę a powiat swoją. Jednak całe postępowanie  

przetargowe będzie wspólne i zostanie ogłoszone przez powiat olecki. 

- zmniejsza się plan dotacji o 21.000 zł na „budowę chodnika w Sedrankach – I etap”, 

- wprowadza się plan dotacji w wysokości 222.725 zł na „przebudowę ulicy 

Słowackiego w Olecku na odcinku od ul. Kościuszki do ul. Orzeszkowej”, 

- wprowadza się plan dotacji w wysokości 91.000 zł na „przebudowę ulicy Asnyka  

w Olecku”, 

 w rozdz. drogi publiczne gminne, wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne  

pn. „Przebudowa drogi gminnej w Łęgowie” z planem w wysokości 316.000 zł. 

 W dz. Gospodarka mieszkaniowa, dokonuje się zmian: 

 zmniejsza się plan wydatków o 579.535 zł na zadaniu inwestycyjnym pn. „Budowa 

budynku socjalnego w Imionkach”, które obecnie planuje się zrealizować w latach 

2016-2017, 

 zwiększa się o 7.000 zł na modernizację lokali i budynków komunalnych, 

 zwiększa się o 103.922,50 zł na wydatki bieżące – udziały w remontach budynków 

wspólnot mieszkaniowych. 

 W dz. Oświata i wychowanie wprowadza się zmiany: 

 dokonuje się zwiększenia planu wydatków jednostek oświatowych o 37.924 zł 

otrzymanych z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej z przeznaczeniem na 

wyposażenie gabinetów profilaktyki zdrowotnej i pomocy przedlekarskiej w szkołach,  

 w rozdz. 80101 zmniejszono plan na zadaniu inwestycyjnym pn. „Wykonanie wiaty  

i oświetlenia przy budynku Zespołu Szkół w Judzikach” o 21.000 zł  

z dofinansowaniem z PROW oraz wprowadzono plan środków własnych 32.000 zł  

na wykonanie tego zadania, 

 zwiększa się plan wydatków Szkoły Podstawowej Nr 3 w Olecku o kwotę 2.759 zł na 

zakup sprzętu komputerowego, 

 zwiększa się plan o 6.000 zł na zadaniu pn. „Modernizacja budynku Przedszkola  

w Olecku” na rozszerzenie zakresu prac projektowych o projekt budowlany platformy 

osobom niepełnosprawnym. 

 W dz. Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zwiększa się plan o 2.000 zł  

w rozdz. świetlice, z przeznaczeniem na wykonanie drabinek na dachu  

i zabezpieczenie przewodów kominowych w świetlicy Kukowo. 

Dodała, że do projektu uchwały wprowadza się autopoprawkę w związku z tym, że Sołectwo 

Dąbrowskie II złożyło wniosek o zmianę przedsięwzięcia wykonywanego w ramach funduszu 

sołeckiego i rezygnuje z realizacji zadania „Wykonanie projektu budowy świetlicy wiejskiej 

Dąbrowskie II” i te środki przeznacza na „Doposażenie placu zabaw Dąbrowskie II”. Kwota 

zadania inwestycyjnego pozostaje bez zmian – 10.403 zł. Zadanie przenosi się  

z dz. Gospodarka komunalna do dz. Kultura. 
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Wiceprzewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy na zadanie ,,Budowa budynku socjalnego w Imionkach” będą przeznaczone 

większe środki. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że kwota jest dalej taka sama. Przetarg na to zadanie został unieważniony. 

Oferty, które wpłynęły przewyższyły wartość kosztorysową zadania. W tej chwili jest 

ogłoszony drugi przetarg z terminem realizacji do przyszłego roku. Dlatego  dokonuje się 

zmian po stronie wydatków. Zadanie zostaje rozpisane na 2 lata. 

 

Wiceprzewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, kiedy zostanie rozpoczęte zadanie: „Przebudowa drogi Nr 1808N Sedranki  

– Łęgowo”?  

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że zadanie jest planowane na ten rok, z tym że powiat nie ogłosił jeszcze 

przetargu, ale  ma to zrobić wkrótce.  

 

Wiceprzewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy pieniądze nie przepadną lub nie przejdą na inne zadanie. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że pieniądze są w budżecie na drogę gminną w Łęgowie. Po wyłonieniu 

wykonawcy gmina podpisze z nim umowę i wtedy będzie można określić, czy  droga zostanie 

wykonana w tym roku. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

z autopoprawką Burmistrza w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok.  

 

j) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa ulicy Słowackiego w Olecku na odcinku od ul. 

Kościuszki do ul. Orzeszkowej”; 

 

k) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa ulicy Asnyka w Olecku”;  

 

l) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na zadanie pn. „Odnowa nawierzchni na ul. Kolejowej w Olecku”;  
 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

wyjaśniła, że wszystkie trzy zadania gmina współfinansuje w 50% wartości kosztorysowej. 

 

Wiceprzewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

prosi, aby wystąpić z wnioskiem do Powiatu, by w ramach zadania „Przebudowa ulicy 

Słowackiego w Olecku na odcinku od ul. Kościuszki do ul. Orzeszkowej”, wstawić lustro, 

ponieważ na skrzyżowaniu między ul. Orzeszkowej a ul. Słowackiego nie jest bezpiecznie. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. 

„Przebudowa ulicy Słowackiego w Olecku na odcinku od ul. Kościuszki do ul. 

Orzeszkowej”.  
 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. 

„Przebudowa ulicy Asnyka w Olecku”.  
 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Odnowa 

nawierzchni na ul. Kolejowej w Olecku”.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

powiedziała, że projekt rezolucji napisał radny Maciej Juchniewicz. W trybie przewidzianym 

w statucie złożył projekt do Burmistrza, który miał 14 dni na wypowiedzenie się co do istoty 

rezolucji. Burmistrz wyraził opinię, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby rada podjęła 

rezolucję. Pod względem prawnym projekt został zaopiniowany pozytywnie. Do decyzji 

komisji należy, co w treści tej rezolucji powinno się znaleźć. Autor podał  

2 argumenty i pozostawił miejsce na argumenty pozostałych radnych. Po zebraniu wszystkich 

opinii komisji zostanie zredagowana ostateczna treść. 

 

Wiceprzewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

odczytał treść projektu rezolucji. 

  
Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zastanawia się, jak to jest z tym małym ruchem, ponieważ podczas zbiórki żywności  

w jednym z marketów zauważył, że przyjechał cały autokar Rosjan. 

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

powiedziała, że osoby, które posiadają wizy mogą przekraczać granicę. Zamknięty jest 

jedynie mały ruch graniczny. 

 

Wiceprzewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

powiedział, że widać różnicę w wielu sklepach w ilości sprzedanych artykułów. 

 

Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel 

powiedział, że był na spotkaniu u Wojewody poświęconym małemu ruchowi granicznemu, na 

którym głosy były podzielone. Na spotkaniu obecny był Komendant Straży Granicznej i inne 

służby, a także samorządowcy, którzy wypowiadali się na ten temat. Opinie były zarówno za 

jak i przeciw.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu rezolucji nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja przy 2 głosach za i 4 głosach wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

rezolucji w sprawie przywrócenia przez Rząd RP małego ruchu granicznego z Obwodem 

Kaliningradzkim Federacji Rosyjskiej. 

 

Do punktu 3 – Wolne wnioski. 

 

Komisja zgłosiła następujące wnioski: 
 ogłosić konkurs na hasło reklamowe promujące miasto, 

 zapewnić mieszkanie komunalne Pani B., która jest matką 4 dzieci,  

w tym 2 niepełnosprawnych, 

 usunąć pozostałości po dawnym przejściu dla pieszych utrudniające ruch (wiadukt  

w kierunku Osiedla Siejnik), 

 zorganizować spotkanie w sprawie uporządkowania znaków drogowych. 

 

Wiceprzewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgłosił wniosek, aby na rogu ul. Kościuszki i al. Zwycięstwa (przy Szkole Podstawowej nr 1) 

na skwerku, ustawić nową ławkę, kosz na śmieci i posadzić jakieś rośliny. 

 

 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłoszono. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 

 

        Urszula Olszewska                                Leszek Olszewski 


